
آرمان ملى: روز گذشته مراسم بدرقه تیم ملى فوتبال بانوان 
کشورمان براى حضور در مرحله دوم رقابت هاى انتخابى المپیک 

انجام شد. 
 مراسم 

تیم ملى فوتبال زنان ایران در مرحله دوم رقابت هاى انتخابى 
المپیک با استرالیا، فیلیپین و چین تایپه همگروه است و در نخستین 
مسابقه خود چهارم آبان به مصاف استرالیا مى رود. مراسم بدرقه 
اعضاى تیم ملى فوتبال بانوان با حضور مهدى تاج، رئیس فدراسیون، 
مهدى محمدنبى، منصور قنبرزاده، مریم منظمى، میرشاد ماجدى، 
احمدرضا براتى، طهمورث حیدرى، محمدرضا ساکت، احسان 
اصولى، بهرام رضاییان (اعضاى هیات رئیسه) و هدایت ممبینى، 
دبیرکل فدراسیون امروز (شنبه 29 مهر) در سالن اجتماعات هتل 

آکادمى ملى فوتبال برگزار شد. 
 صحبت هاى سرمربى 

مریم آزمون سرمربى تیم ملى در مراسم بدرقه تیم به این مسابقات 
گفت: تمام اخبار درباره فوتبال مردان است و از بچه هاى ما با شرایط 
و امکاناتى که داریم، صحبتى نمى شود. گوشه و کنارها از فوتبال 
زنان صحبت مى کنند. کارى که بچه ها در مرحله اول انجام دادند 
خیلى باارزش بود. هیچکس جدال نابرابر بین ما و میانمار را ندید. 
با توجه به امکاناتى که داشتیم کسى فکرش را نمى کرد که صعود 
کنیم. این باعث شد هفت ماه دیده شویم. مطمئنا مشکلاتى و 
نواقصى داشتیم. او در ادامه بیان کرد: شاید نتوانستیم آنطور که باید 
و شاید تیم را آماده مرحله دوم کنیم اما کادر فنى و فدراسیون تمام 
تلاشمان را کردند که اردوهاى خوبى داشته باشیم و برنامه و آنالیز 
درستى انجام بدهیم. رفتن به استرالیا گام بزرگى است و به بچه ها 
هم گفتم باید این گام را برداریم. بازیکنان تجربه بین المللى کسب 
مى کنند و مى توانند در ادامه راه به فوتبال زنان کمک کنند و کسانى 

هم که پیشکسوت هستند، مى توانند از این تجربه براى مربیگرى 
خوداستفاده کنند. آزمون ادامه داد: رفتن به استرالیا براى ما از نظر 
شخصیتى و رفتارى و بازى یک کلاس درس است. از طرفى بازى 
در استادیوم بزرگ و پرتماشاگر را ندیده ایم و مى خواهیم تجربه 
کنیم. مطمئنا راه براى فوتبال زنان باز مى شود و به پیشرفت فوتبال 
زنان ما کمک مى کند. او در مورد شانس برد ایران برابر فیلیپین 
و چین تایپه و صعود به عنوان یکى از تیم هاى دوم برتر به مرحله 
سوم مسابقات گفت: برد ما مقابل چین تایپه به خیلى سال قبل 
برمى گردد. سال گذشته مقابل این تیم نتیجه خیلى بدى گرفتیم. 
به عنوان سرمربى خیلى امیداور هستم و اگر ناامید باشم، این حس 
را به تیم هم منتقل مى کنم. این نگاه را نداریم که صرفا حضور داشته 
باشیم و با ذهنیت باخت نمى رویم حتى مقابل استرالیا چون در 
فوتبال هیچوقت هیچ تیمى از قبل برنده یا بازنده نیست. شاید روى 
کاغذ تیمى شانس بیشترى داشته باشد، اما ما هم ایران هستیم و 
مى رویم تا تمام توانمان را بگذاریم. روى بازى بچه ها برنامه ریزى 
کرده ام و مى دانیم در زمین چکار کنیم. امیدوارم روزمان باشد. اگر 
برنامه هایمان را اجرا کنیم، صعود دور از دسترس نیست. آزمون در 
پاسخ به این پرسش که انتظارش از رسانه ها چیست، تصریح کرد: 
از رسانه ها تشکر مى کنم که امروز اینجا حاضر شدند. گاهى اوقات 
رسانه ها از من ناراحت مى شوند که چرا صحبت نمى کنم، اما گاهى 
اوقات ما خودمان مى دانیم که مسائل چگونه است. من هم دوست 
دارم کادر فنى قوى داشته باشم و بهترین امکانات را براى تیم فراهم 
کنم، بازى هاى دوستانه خوب داشته باشیم،  اما سعى کردیم با هر 
آنچه که هست و در اختیار داریم تمام توانمان را بگذاریم. تنها کارى 
که توانستم انجام دهیم، از خانم جعفرى مربى تیم خاتون بم دعوت 
کردیم که در جمع ما حضور داشته باشد. وزنه سنگینى است که به 
لحاظ فنى به ما کمک مى کند. ما با تمام ظرفیتمان مى رویم تا اگر 

خدایى نکرده آنجا نتوانستیم نتیجه بگیریم، نگوییم که مى توانستیم 
از متخصصان استفاده کنیم اما به دلیل موازى کارى، استفاده نشد. 

از طرفى تجربه اى هم براى مربیان باشد. 
 نظر بازیکن تیم ملى 

بازیکن تیم ملى فوتبال زنان ایران مى گوید این تیم نیاز به حمایت 
بیشترى دارد. افسانه چترنور در حاشیه مراسم بدرقه تیم ملى 
فوتبال زنان ایران به مسابقات مرحله دوم انتخابى المپیک، اظهار 
کرد: ما سه بازى سخت داریم که اولین بازى ما برابر استرالیا است. 
بازى سختى در پیش داریم. استرالیا در جهان چهارم است اما تلاش 
مى کنیم آن چیزى که کادر فنى از ما انتظار دارد را انجام بدهیم. وى 
افزود: فدراسیون فوتبال همه تلاشش را انجام داد تا از ما حمایت 
شود. ما در گروه سختى هستیم و انتظار حمایت بیشترى داریم. 
ما دو ماه اردو نداشتیم و این کار را براى ما سخت کرده بود. برخى 
بازیکنان در تیم هاى خودشان تمرین مى کردند و این باعث مى شود 
خیلى هماهنگ نباشیم. در این اردو دو بازى تدارکاتى داشتیم تا 

هماهنگ تر بشویم. 
 صحبت هاى تاج

مهدى تاج رئیس فدراسیون فوتبال در ابتدا عنوان کرد: از هیات 
رئیسه فدراسیون متشکرم که زحمات زیادى کشیده  است. بانوان 
ما همین که انتخاب شده اند و از مرحله اول به مرحله دوم و راهى 
استرالیا هستند، ارزشمند است. نگاه وزیر هم این بوده که صرف نظر 
از هر نتیجه اى که در استرالیا گرفته شود، چون خود میزبان تیم 
چهارم دنیاست، از تیم ملى زنان حمایت کنیم. وى افزود: وظیفه 
خود مى دانیم با هر نتیجه اى از این  تیم حمایت کنیم. همه مى دانند 
که این تیم تمام تلاش خود را مى کند تا نتایج خوبى بگیرد. با وجود 
شرایط مالى خاصى که هست، بهترین تلاش خود را کرده اید. 
همین که بیگانه با شرایط مملکت و دنیا نیستید و پرچم فلسطین 
را بر گردن انداخته اید، ارزش دارد. رئیس فدراسیون فوتبال عنوان 
کرد: ظلمى در منطقه ما جارى و سارى است که عکس العمل نشان 
داده اید و مسئولیت را متوجه خود کرده اید. هیات رئیسه فدراسیون 
صرف نظر از نتیجه تیم امید که جاى عذرخواهى، تذکر و تدبیر دارد، 
موفق بوده است. تیم امید شرایطى دارد که باید گفت. همه بسنده 
کرده اند به این تیم و کسى به تیم بانوان، 14 ساله ها در کافا و فوتسال 
و تیم هاى پایه صحبت نمى کند. کشورهاى کافا امکانات خوبى دارند 
ولى ما قهرمان مى شویم. به تیم زنان اهمیت مى دهیم و اولویت 
ماست. درباره تیم امید هم باید در آینده تحلیلى باشد و نقطه ضعف 
فدراسیون را برطرف کنیم. باید در سامانه مدیریتى یک کاسه باشیم؛ 
یا کمیته یا فدراسیون. نه اینکه تیم از کمیته المپیک بیرون بیاید 
ولى باید فکرى کنیم. تاج افزود: مهم ترین مساله براى ما این است 
که در فیفادى و برنامه AFC بازى هاى تیم امید گنجانده شود. الان 
اگر باشگاهى متمایل باشد مى تواند بازیکن بدهد. آنچه توانستیم 
ببریم در مسابقات شرکت کردند نه تمام توان تیم زیر 23 سال. اینها 
موانعى هستند که کم هم نیستند و باید رفع شود تا تیم امید کشور 
را به تورنمنت ها اعزام کنیم. قهرمانى تیم ملى در تورنمنت اردن را 

هم تبریک مى گویم که نتایج درخشانى گرفت. 
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خدایى نکرده آنجا نتوانستیم نتیجه بگیریم، نگوییم که مى توانستیم 
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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه
تسنیم: گفته مى شود مدیران استقلال در تلاش هستند با 
ثبت قراداد گوستاوو بلانکو، این بازیکن در دیدار با آلومینیوم 
اراك به میدان برود. گوستاوو بلانکو مهاجم آرژانتینى تیم 
فوتبال استقلال با وجود اینکه نزدیک به دو ماه از حضورش 
در ایران مى گذرد، به دلیل ثبت نشدن قراردادش نمى تواند 
براى این تیم به میدان برود. مدیران استقلال در صحبت هاى 
اخیرشان با جواد نکونام اعلام کرده اند تلاش مى کنند با 
کاهش رقم قرارداد برخى از بازیکنان، قرارداد گوستاوو را 
ثبت کنند تا این بازیکن در دیدار برابر آلومینیوم اراك به 

میدان برود. 
فارس: میشل تى ورده مهاجم خارجى تیم فوتبال گل 
گهر در خصوص انتخاب تیم فوتبال گل گهر سیرجان، اظهار 
داشت: در اردوى تیم ملى بودم که مدیربرنامه ام درمورد 
پیشنهاد گل گهر با من تماس گرفت. بعد از اینکه در مورد آن 
تیم تحقیق کردیم متوجه شدیم باشگاهى حرفه اى و خوب 
است. تصمیم گرفتیم با برنامه خوب به این تیم بیایم. مهاجم 
هلندى- سورینامى گل گهر در مورد اینکه شروعش در لیگ 
ایران با گلزنى مقابل پرسپولیس که توسط داور اعلام نشد 
مى توانست رویایى باشد، عنوان کرد: همان طور که گفتید 
شروعى رویایى و عجیب بود. من توپ را زدم و گل شد اما 
نمى توانم گریه و شکایت کنم. فوتبال ادامه دارد. همه اشتباه 
مى کنند. در آن صحنه هم داور اشتباه کرد و گل ما پذیرفته 
نشد ولى همه چیز ادامه دارد و ما هم تلاش مان را دادامه 
مى دهیم. تى ورده در مورد اینکه با سابقه حضور در فاینورد 
هلند، شرایط لیگ ایران را چطور مى بیند، گفت: در لیگ هاى 
مختلف بازى کرده ام. هر لیگى شرایط خودش را دارد. در هلند 
شرایط متفاوتى بود. بعد به عربستان رفتم و شرایط متفاوتى 
داشت. الان هم در ایران با شرایط متفاوت هستم. لازم است 
بازى به بازى هماهنگ شوم و وظایفم را انجام بدهم. از الان 
به فکر اینکه در آینده چه اتفاقى مى افتد نیستم. به فکر این 
هستم که روز به روز بهتر شوم و وظایفم را به عنوان بازیکن 

انجام بدهم. 

بیــن المــلل
 مهاجم فرانسوى الاتحاد عربستان از وضعیت خود و 
تیمش ابراز رضایت کرد. به گزارش الریاضیه، کریم بنزما یکى 
از خریدهاى بزرگ و سرشناس لیگ عربستان در تابستان 
بود. این بازیکن فرانسوى در حالى که بازوبند کاپیتانى رئال 
مادرید را بر بازو مى بست تصمیم به جدایى از این تیم گرفت 
تا راهى لیگ متحول شده عربستان برود. در هفته هاى اخیر 
خبرهایى درباره ناراحتى بنزما و احتمال جدایى زودهنگام او 
از الاتحاد به گوش رسید و حتى بعضى از رسانه ها نوشتند که 
این بازیکن با سرمربى پرتغالى تیمش مشکل دارد. بنزما بار 
دیگر به احتمال جدایى از الاتحاد واکنش نشان داد و گفت: 
همه چیز خوب است و مشکلى نیست. ما گام به گام پیش 
مى رویم. بنزما یک شب خاص را در هفته دهم رقابت هاى لیگ 
عربستان تجربه کرد. او در دیدار برابر التعاون که با تساوى یک 
بر یک به پایان رسید همه کاره میدان بود؛ به طورى که هم 
تک گل تیمش را به ثمر رساند و هم به اشتباه دروازه خودى را 
باز کرد تا این بازى برنده نداشته 
باشد. او درباره این بازى هم 
گفت: التعاون تیم خوبى بود 
و ما بازى خوبى را به نمایش 
گذاشتیم. الاتحاد مدافع عنوان 
قهرمانى در لیگ عربستان فصل 
خوبى را تجربه نمى کند. این تیم 
در سه بازى اخیرش دو تساوى و 
یک شکست را تجربه کرده است 
تا اختلافش با تیم صدرنشین به 

شش امتیاز افزایش پیدا کند. 

آلبانى به دلیل مسائل سیاسى 
روادید به تیم ایران نداد 

ایسنا: على روحى سرپرست تیم ملى کشتى 
آزاد، درباره لغو اعزام تیم هاى ملى کشتى ایران به 
رقابت هاى زیر 23 سال قهرمانى جهان به دلیل 
خوددارى آلبانى از صدور ویزا براى کشتى گیران 
ایران، اظهار کرد: متاسفانه کشور میزبان در 
اقدامى غیر ورزشى و بر خلاف تعهداتش براى 
تیم هاى کشتى ایران روادید صادر نکرد. بنده با 
رئ یس فدراسیون کشتى آلبانى در این مدت در 
ارتباط مستقیم بودم و او تا دو روز پیش هم دائما 
تاکید مى کرد که روادید تیم ایران صادر مى شود 
اما در نهایت روز گذشته (جمعه) طى یک ایمیل 
به فدراسیون کشتى اعلام کردند دولت آلبانى به 
دلیل مسائل سیاسى قصدى براى صدور روادید 
براى تیم ایران ندارد. سرپرست تیم ملى کشتى 
آزاد زیر 23 سال ایران، افزود: آن ها در ایمیل خود 
بهانه هاى سیاسى را براى این اقدام غیر ورزشى 
خود مطرح کردند و فدراسیون کشتى نیز اعتراض 
شدید خود را نسبت به این اتفاق به اتحادیه جهانى 

و نهادهاى دیگر اعلام کرده است.

خارج ازمستطیل سبز

اینترمیامى به دنبال بازیکن 
بارسلونا 

باشگاه اینترمیامى که در تابستان سه بازیکن 
سابق بارسلونا را جذب کرد همچنان به جذب 
بازیکن از این تیم علاقه دارد. طبق نوشته روزنامه 
اسپورت اسپانیا این بار تیم آمریکایى به جذب 
سرجى روبرتو علاقه دارد و تور خود را براى شکار 
این بازیکن پهن کرده است. روبرتو از بازیکنان 
باتجربه آبى -انارى هاست. او 31 سال سن دارد 
و تا پایان فصل جارى با کاتالان ها قرارداد دارد. 
پیوستن کانسلو به بارسلونا باعث شده است تا 
این بازیکن جایگاهش را در ترکیب اصلى از دست 
بدهد و به ندرت براى تیم ژاوى به میدان برود. به 
نظر مى رسد باشگاه بارسلونا علاقه اى به تمدید 
قرارداد روبرتو ندارد و باید منتظر جدایى او در 
تابستان یا حتى فصل نقل و انتقالات زمستانى بود.

خبـــــر

قهرمانى سخت در آسیا 

تیم فوتبال استقلال مقابل هوادار در هفته ششم لیگ برتر 
به برترى رسید. به نظرم تیم استقلال مقابل هوادار تماشایى 
بازى کرد و فقط در ابتدا روى 2 اشتباه گل خورد، اما در ادامه 
هیچ فرصتى به حریف نداد، چون سراسر حمله بود و مالکیت 
توپ و میدان را در اختیار داشت. در نهایت کامبک رویایى زد 
و درخشش مهرداد محمدى نشان داد جانشین لایقى براى 
قایدى و محبى است. محمدى در این دیدار بسیار عالى کار 
کرد، سایر نفرات هم به خودباورى رسیده اند. اگر بلانکو نیز 
به خط حمله اضافه شود، فاز تهاجمى تیم تقویت خواهد شد و 
شرایط روند رو به رشد خیلى بهتر مى شود. قطعاً حضور هواداران 
در کامبک زدن و بازگشت استقلال بسیار موثر بود. باید اجازه 
بدهند در هر بازى استقلال بیشتر از 30 - 40 هزار نفر به 
ورزشگاه بیایند، چون بازیکنان  با حضور تماشاگران در ورزشگاه 
روحیه مى گیرند. ان شاءا... از بازى هاى بعد تماشاچیان بیشترى 
براى دیدن بازى هاى استقلال بیایند. درباره پیروزى تیم ملى 
فوتبال ایران مقابل قطر باید بگویم تیم ملى مقابل قطر خوب 
بازى کرد و یکى از بهترین دیدار هاى چند سال اخیرش بود که 
با نتیجه قاطعانه 4 بر صفر کى روش را تحقیر کرد. ملى پوشان 
عملکرد خوبى از خود نشان دادند. در نیمه دوم خط هافبک و 
حمله به خصوص بازیکنان جلوى زمین مانند مهدى طارمى و 
سردار آزمون خوب بودند و تعویض هاى امیر قلعه نویى در نیمه 
دوم روند بازى را به نفع ایران تغییر داد. البته باید یک نکته را 
در مورد تیم فوتبال کشورمان توجه داشته باشیم که اکثریت 
بازیکنان لژیونر هستند. قطعاً قهرمانى ایران در جام ملت ها 
بسیار سخت است. اصلى ترین مدعى قهرمانى در مسابقات 
این دوره ژاپن است که در بازى هاى دوستانه ماه هاى اخیر 
توانست آلمان، کانادا، ترکیه و تونس را شکست بدهد. آن ها در 
جام جهانى هم فراتر از انتظار ظاهر شدند و تیم هاى بزرگ دنیا 
را مغلوب کردند. همچنین تیم هایى نظیر عربستان، کره جنوبى 
و استرالیا در حد و اندازه ه ژاپن خود را به عنوان مدعى معرفى 
کرده اند. فدراسیون فوتبال باید بازى هاى دوستانه قوى ترى 
براى تیم ملى مهیا کند تا روى تیم فشار بیاورند و عیار دفاعى 

تیم ملى مشخص شود. 

مجتبى محرمى، پیشکسوت پرسپولیس در 
خصوص وضعیت این تیم  و البته شرایط تیم ملى 
فوتبال کشورمان در راه آماده سازى جام ملت هاى 

آسیا  صحبت کرد.
 پرسپولیس در غیاب چند بازیکن اصلى 
به مصاف پیکان رفت. به بازیکنان نمره 

قبولى مى دهید؟
مگر مى توان به تیمى که برنده شده و تیم 
حریفش را با نتیجه سه بر یک هم شکست داده 
نمره قبولى نداد ضمن اینکه مى بینیم تیمى برنده 
شده که بیشتر بازیکنان اصلى اش را هم نداشته 
که باید به تیم برنده از این بابت تبریک گفت. 
پرسپولیس خوب بازى کرد و بعد از اینکه گل 
مساوى را هم خورد دو گل دیگر زد و با نتیجه سه 

بر یک حریف را برد.
  شهاب هم بعد از گلزنى به گل گهر این 
بار هت تریک کرد و به نظر کاملاً از بحران 

خارج شده!
مهاجمى که هت تریک کرده حتما خیلى 
خوب وظیفه اش را انجام داده است. خودم هم در 
پرسپولیس مقابل تیم ژاندارمرى هت تریک کردم 

و البته در دقیقه نود هم اخراج شدم!
  بر سر چه موضوعى اخراج شدید؟

این را دیگر باید از داور بپرسید!
  به نظرتان موتور شهاب بعد از چهار گلى 

که در دو بازى زد راه افتاده؟
بازگشت یک بازیکن به دوره خوب و به قول 
شما اوجش دست من و شما نیست. حتما وقتى 
مهاجمى در دو بازى چهار گل مى زند خیلى خوب 
بازى کرده و نشان داده راه دروازه ها را خوب بلد 
بوده است. منتهى در این بین مى بینید یک زمانى 
ضربات یک بازیکن به دلایل مختلف به گل تبدیل 
نمى شد اما حالا آمده و در دو بازى چهار گل زده 
است. پس حتماً مهاجم خوبى است و باید روى 
او حساب باز کرد همانطور که بقیه بازیکنان 
پرسپولیس هم همگى بازیکنان خیلى خوبى 

هستند.
  در خصوص برد پرگل تیم ملى ایران 
مقابل قطر قهرمان دوره قبل جام ملت ها 
چه صحبتى دارید، پیش بینى این پیروزى 

را مقابل کى روش داشتید؟
چرا ما این عادت را داریم که تیم خودمان را 
کوچک مى کنیم و تیم حریف را بزرگ. تیم قطر هم 
همان ستاره هاى سابقش مثل عفیف و معزعلى و 
چند بازیکن دیگرش را داشت و تیم ما خیلى خوب 
بود که قطر را زمینگیر کرد. تیمى که قهرمان آسیا 
شده بود و کى روش را هم بالاى سر خودش داشت، 
اما با این وجود گفتم کلید موفقیت ما سختکوشى 
و خسته نشدن از تلاش و تمرین و بازى کردن 

براى بهبود تیم ملى ملى و قوى تر شدن آن است.
 اما بازى هاى تدارکاتى ما هم با ژاپن و کره 

جنوبى قابل قیاس نیست!
من به خود امیر هم پیغام دادم که کافا به درد 
تیم ملى ایران نمى خورد و بازى با اردن هم به درد 
ما نمى خورد اما به هر حال ما باید قبول کنیم که 
تیم ملى زیر نظر امیر خوب کار مى کند و دیدید که 
به قطر چهار گل زد و به اردن هم سه گل زد پس 
همه اینها نشان مى دهد که تیم خوبى داریم اما 

براى موفقیت باید خیلى سخت کار کنیم.

محمد نورى 
کارشناس فوتبال 

محرمى: 
تیم ملى زیر نظر 
قلعه نویى خوب

 کار مى کند

در تصاویر ثبت شده از دربى مرسى ساید 
که روز گذشته در ورزشگاه آنفیلد برگزار 
شد، پرچم فلسطین و بنرى در حمایت از 

مردم غزه به چشم مى خورد. 

اعضاى تیم فوتبال نساجى صبح دیروز 
با پرواز اختصاصى از فرودگاه مهرآباد به 
ازبکستان پرواز کرده بودند، تا اعضاى 
این تیم اردوى 48 ساعته خود را آغاز 

 . کنند

عکس نوشــت

︾︤ه

︎︣واز

از پرسپولیس و سپاهان ترسى نداریم

تارتار: نتایج ملوان اتفاقى نیست 
مهدى تارتار سرمربى تیم فوتبال ملوان بندر 
انزلى تأکید کرد آمارهاى خطوط دفاعى و حمله 
این تیم نشان مى دهد نتایج ملوانان نمى تواند 
اتفاقى باشد. تیم فوتبال ملوان بندر انزلى در 
حالى در هفته ششم لیگ برتر در آبادان مقابل 
صنعت نفت به تساوى یک - یک دست یافت که 
در فصل جارى با هدایت مهدى تارتار نتایج خوبى 
کسب کرده است. ملوانان پس از دو شکست در 
هفته هاى اول و دوم، صاحب سه پیروزى و دو 
تساوى شده اند و با 11 امتیاز جایگاه ششم جدول 
رده بندى را به خود اختصاص داده اند. این در 
شرایطى است که ملوان فصل گذشته براى فرار از 

سقوط مى جنگید. 
 براى ملوان چه اتفاقى افتاده است که 
هم خوب نتیجه مى گیرد و هم خوب بازى 

مى کند؟
طبق شناختى که از هواداران ملوان داشتیم، 
مى دانستیم آنها بازى هجومى را بیشتر از تدافعى 
دوست دارند. ما بر اساس خواسته هواداران، تیم 
را بستیم. خیلى مواقع است که باید نتیجه گرا 
بازى کنید، ولى در انزلى باید طورى بازى کنید 
که مردم از دیدن بازى تیم شان لذت ببرند. سعى 
کردیم بازیکنانى را به خدمت بگیریم که توانایى 

فوتبال زیبا در کنار ساختار خوب دفاعى را داشته 
باشند. ما هم در حمله و هم بحث ساختار دفاعى 
خوب کار کرده ایم. همه اینها دست به دست هم 
دادند و کمک کردند تا تیم قابل احترامى داشته 
باشم. در نقل وانتقالات، بیشتر خریدهاى مان در 
بخش هجومى بود. بازیکنان نیز خوب کار کرده اند 
و زحمت کشیدند. من به داشتن چنین بازیکنانى 
افتخار مى کنم و از کادر فنى محترم تیم ملى 
مى خواهم بازیکنان ملوان را ببیند. ما بازیکنان 
باکیفیتى در همه پست ها داریم و باید دیده شوند. 
 زمانى که هدایت ملوان را برعهده 
گرفتید، نگاه هواداران ملوان به انتخاب 

شما چطور بود؟
کار کردن در انزلى سخت است. از شخص 
خاصى نام نمى برم، اما قبلا همکاران من اینجا 
بودند و نتایج ملوان خوب نبود. به غیر از مربى 
خارجى مثل دراگان اسکوچیچ، فضاى کار براى 
مربیان غیربومى در انزلى سخت است. با همه این 
شرایط، نظرات و دیدگاه هاى مردم را در باشگاه 

مى دیدم. خوشبختانه من 50 درصد جو هواداران 
را با توجه به کارنامه کارى ام همراه خودم داشتم. 
فراموش نکنید که همه تیم ها بسته شده بودند و 
ملوان بلاتکلیف مانده بود. زمانى که دنیامالى در 
تهران پیشنهاد سرمربیگرى ملوان را به من داد 
اولین سؤالى که پرسیدم این بود که نظر مردم 
درباره من چطور است. دنیامالى گفت بیشتر مردم 
خواهان این بودند که شما را بیاوریم. این مسأ له 
من را دلگرم کرد تا با فراغ بال بیشترى با ملوان 

قرارداد ببندم و کار کنم. 
 وقتى دو هفته اول لیگ را با شکست 

پشت سر گذاشتید، جو علیه شما نبود؟
بعد از شکست مقابل ذوب آهن و استقلال هم 
تشویق مان کردند، چون بازى فوق العاده اى برابر 
این دو تیم انجام دادیم. پس از این دو شکست 
هم جو بد نبود و ما را حمایت کردند که نتیجه اش 
شرایط خوب ملوان از هفته سوم به بعد بوده است. 
 شاید برخى ها بگویند نتایج ملوان 
اتفاقى است، آیا مى توانید این روند را ادامه 

دهید؟
یک موقع بد بازى مى کنید و نتیجه مى گیرید 
که باید نگران باشید، چون شانس یک جایى 
تمام مى شود. ما خوب بازى مى کنیم و یک 
جاهایى بدشانس هستیم. در بازى با ذوب آهن 
و استقلال هم اگر کمى خوش شانس بودیم 
مى توانستیم دست پرُ از زمین خارج شویم. نتایج 
ملوان نمى تواند اتفاقى باشد، چون آمار مى گوید 
در ساختار دفاعى و حمله خوب بوده ایم. این نتایج 
زمانى مى تواند متوقف شود که دچار غرور شویم. 
بارها به بازیکنان و کادر فنى ام گفته ام این غرور 

مى تواند ما را زمین بزند. 
 باشگاه ملوان فیلمى از بازى با صنعت 
نفت منتشر کرد که ظاهراً خطاى پنالتى 
منجر به گل تیم آبادانى در موقعیت آفساید 

مهاجم این تیم رقم خورده است. 
بله، فیلمى را که خودمان گرفتیم، بازبینى 
کردیم. در تصاویر تلویزیونى مشخص نبود، اما 
در فیلم ما مشخص است که قبل از ورود طالب 
ریکانى مهاجم نفت به محوطه جریمه ما، او در 
آفساید بوده است. اگر کمک داور تمرکز خوبى 
داشت شاید رتبه بسیار خوبى داشتیم و در رده 

سوم جدول قرار مى گرفتیم. 

براى حضور در مرحله دوم رقابت هاى انتخابى المپیک انجام شد

ا︣ن اـــ︣ان  ︋︡ر﹇ـ﹥ د︠︐ــ

باز کرد تا این بازى برنده نداشته 
باشد. او درباره این بازى هم 
گفت: التعاون تیم خوبى بود 
و ما بازى خوبى را به نمایش 
گذاشتیم. الاتحاد مدافع عنوان 
قهرمانى در لیگ عربستان فصل 
خوبى را تجربه نمى کند. این تیم 
در سه بازى اخیرش دو تساوى و 
یک شکست را تجربه کرده است 
تا اختلافش با تیم صدرنشین به 

شش امتیاز افزایش پیدا کند. 


